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IOTC CIRCULAR 2014–91/ CIRCULAIRE CTOI 2014–91 

 

 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: CIRCULAR 2014-91 - CONCERNING MPF FUNDING FOR WPDCS10, WPM05 AND SC 17 

 

Please note that the 2014 IOTC Meeting Participation Fund (MPF) will not be able to fund (due to lack of resources) 

candidates specifically attending the following Working Parties to be held in Seychelles prior to the Scientific 

Committee:  

 

 10th Working Party on Data Collection and Statistics  

 5th Working Party on Methods 

 

The priority will be to use the remaining MPF resources to fund participation to the 17th Scientific Committee, to be 

held in Seychelles 8–12 December 2014. Circular 2014–85 has referred to the insufficient remaining MPF budget to 

cover the upcoming meetings in 2014 and the need to prioritise the MPF funding. 

 

The Secretariat encourages qualifying developing CPCs of IOTC to apply for financial support through the Assistance 

Fund established under Part VII of the UN Fish Stocks Agreement of the United Nations (UNFSA). Information and 

application procedure to the Assistance Fund of the UNFSA, can be found within the following link: 

http://www.un.org/Depts/los/convention_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm.  

 

Participants who would like to attend all three meeting are also encouraged to seek funding from the above-mentioned 

facility.  

 

Thank you for your understanding.  

 

Madame/Monsieur, 

 

OBJET : CIRCULAIRE 2014-91 CONCERNANT LE FINANCEMENT FPR POUR GTCDS10, GTM05 ET 

CS17 

 

Veuillez noter que le Fonds de participation aux réunions de la CTOI pour 2014 ne sera pas à même de financer (du fait 

d’un manque de ressources) les candidats souhaitant participer spécifiquement aux groupes de travail suivants qui auront 

lieu aux Seychelles avant le Comité scientifique : 

 

 10ème groupe de travail sur la collecte des données et les statistiques 

 5ème groupe de travail sur les méthodes 
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La priorité sera donnée à l’utilisation des ressources restantes dans le FPR pour financer la participation au 17ème Comité 

scientifique, qui se tiendra du 8 au 12 décembre 2014 aux Seychelles. La Circulaire 2014–85 mentionnait l’insuffisance 

du budget du FPR pour couvrir les réunions à venir en 2014 et la nécessité de définir des priorités pour les financements 

par le FPR. 

 

Le Secrétariat encourage les CPC de la CTOI éligibles à demander un appui financier par le biais du Fonds 

d’assistance établi au titre de la Section IV de l’Accord des Nations Unies sur les stocks de poissons (ANUSP). Des 

informations sur les procédures de candidatures peuvent être consultées à cette adresse (en anglais) : 

http://www.un.org/Depts/los/convention_agreements/fishstocktrustfund/fishstocktrustfund.htm. 

 

Les participants souhaitant participer aux trois réunions sont encouragés à rechercher des financements par le biais de 

l’instrument susmentionné. 

 

Merci de votre compréhension. 

 

 

Yours sincerely / Cordialement 

 
Mr. Rondolph Payet 

Executive Secretary/Secrétaire exécutif 
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